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Samenvatting 
Op vraag "1 In hoeverre ben je het (on)eens met dat opnieuw onderzoek gedaan wordt naar een 

locatie voor het gemeenschappelijke sportpark?" antwoordt in totaal 47% van de respondenten: 

"(zeer) mee eens". In totaal antwoordt 19% van de respondenten: "(zeer) mee oneens". Het 

middelste antwoord (mediaan) is: "Mee eens". 

Op vraag 2 ‘’Stel het gemeenschappelijk sportpark komt op een locatie tussen beide dorpen in, welke 

locatie is volgens jou het meest geschikt?’’ antwoordt 14% van de respondenten met een locatie. 

13% van de respondenten geeft aan dat er geen geschikte locatie is tussen beide dorpen.  

Op stelling 3 'Binnen- en buitensport moet losgekoppeld worden als een gezamenlijk sportpark niet 

mogelijk is' antwoordt in totaal 42% van de respondenten: "(zeer) mee eens". In totaal antwoordt 

21% van de respondenten: "(zeer) mee oneens". Het middelste antwoord (mediaan) is: "Mee eens". 

Dit en meer blijkt uit panelonderzoek TipHorstaandeMaas, waarbij 502 deelnemers zijn 

geraadpleegd.  
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1. Resultaten 

Gemeenschappelijk sportpark America en Meterik 

Onlangs bezochten leden en betrokkenen van voetbalvereniging AVV America de 
raadsvergadering in het gemeentehuis. Wethouder Geurts koos eerder het sportcomplex van 
RKSV Meterik als voorkeurslocatie voor een gemeenschappelijk sportpark. Sinds 2016 wordt 
onderzoek gedaan naar een nieuwe locatie waar de voetbalverenigingen AVV America en 
RKSV Meterik zich kunnen huisvesten. Beide sportparken zijn verouderd en het aantal leden 
neemt af. De jeugdverenigingen zijn al gefuseerd, beide clubs zien de noodzaak van het 
bundelen van de krachten. Beide besturen willen graag een locatie tussen beide dorpen in, 
redenen hiervoor zijn de afstand, onveiligheid met reizen en de kosten. In de 
raadsvergadering ging de wethouder overstag, er komt een nieuw onderzoek naar een 
betere locatie voor het sportpark voor de beide voetbalclubs. 

 
Op vraag "1 In hoeverre ben je het (on)eens met dat opnieuw onderzoek gedaan wordt naar een 

locatie voor het gemeenschappelijke sportpark?" antwoordt in totaal 47% van de respondenten: 

"(zeer) mee eens". In totaal antwoordt 19% van de respondenten: "(zeer) mee oneens". Het 

middelste antwoord (mediaan) is: "Mee eens". 

Toelichting 
Zeer mee 
eens 

• Als blijkt dat er een hoop onvrede is, dan zal men eerst verder moeten zoeken naar 
een optimale oplossing, waarbij vooral recht gedaan wordt aan beide dorpen. 

• Bij 2 verenigingen is een nieuwe locatie altijd beter anders blijft het het 
voetbalveld van De Meterik en bij een nieuw veld is het van alletwee. 

• Dit was eigenlijk niet nodig geweest als ze meteen een locatie hadden gepakt die 
voor beide clubs goed waren   (geld en tijd verspilling) 

• Dit was ook de opzet 
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• Draagvlak is bij de besluitvorming van de gemeente niet altijd het meest 
doorslaggevende. Zie ook de discussie over een nieuw zwembad en verplaatsing 
sporthal met een ontbrekend/twijfelachtig draagvlak. 

• Een nieuw onderzoek brengt weer extra kosten met zich mee, jammer dat niet 
beter/ langer gezocht is naar een locatie tussen beide dorpen in. 

• Er kan niet zomaar door één persoon een besluit genomen worden! 

• Het heeft geen zin om een gloednieuw toekomstbestendig sportpark te realiseren 
als er geen draagvlak is en de gebruikers zelf niet toekomstbestendig zijn. 

• Ik ben geen inwoner van een van beide dorpen. Echter belangrijk is dat de lokatie 
zorgvuldig gekozen wordt zodat aan en afreizen voor de jongere deelnemer op een 
veilige manier kan plaats vinden. 
 

Mee eens • Een sportpark tussen beide dorpen in is een absolute must voor beide 
verenigingen. 

• Het is een algemeen probleem in de kleine kernen; leegloop van verenigingen. IK 
denk dat samengaan hun enige kans op overleven is. 

• Het werkt pas als beide clubs er achter staan en de veiligheid met fietsen voor de 
jeugd is zeer belangrijk. 

• Hier geen extern bureau voor inzetten maar beide clubs laten beslissen wat de 
beste lokatie is 

• In deze tijd staat veiligheid boven alles 

• Is toegezegd door gemeente om een locatie te vinden die beiden kunnen 
ondersteunen en omarmen 

• Kijk naar de toekomst en neem evt Hegelsom mee in de plannen. 

• Minder geld stoppen in afslag 10 en zorgen dat America en Meterik  goede 
huisvesting krijgen. 
als je goed locatie pakt kun je daar ook sporthal bij bouwen 
 

Neutraal • Aan de ene kant is het fijner als kinderen uit America niet zover hoeven fietsen, 
maar aan de andere kant is een nieuw sportpark aanleggen als er al twee zijn ook 
verspilling. De vraag is of sportpark in Meterik groot genoeg is voor beide dorpen 
samen. 

• Hoezo opnieuw? Heeft het eerste onderzoek niet goed en volledig 
plaatsgevonden? Zijn er nog nieuwe dingen om te onderzoeken? Als dat het geval 
is: Ja en anders NEE 

• Ik had gehoopt dat de rivaliteit tussen dorpen ( in het algemeen en overal) minder 
zou zijn geworden in de loop der jaren maar blijkbaar leren we langzaam. 
 

Mee 
oneens 

• Als je al 3 jaar op zoek bent, lijkt het mij verder zoeken geen zin heeft, of eerdere 
zoektochten gefaald. 

• De gemeente is al jaren aan het onderzoeken waar dit sportpark moet komen. dit 
"onderzoeken" kost de gemeenschap handen vol geld. 
een locatie tussen beide dorpen (zoals eerst al de bedoeling was) is voor beide 
verenigingen de beste oplossing 
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• Dit is al onderzocht. Dit gaat alleen maar meer tijd en geld kosten en waarschijnlijk 
geen andere uitkomst. Waarbij het ook nog wel kan zijn dat hierdoor beide clubs 
met lege handen komen te staan. Lang kan dit niet meer duren. Voor beide 
verenigingen is dit geen goede zaak. Hiermee zijn ze al jaren bezig, hebben een 
onderzoek gehad. Blijkt dat er tussen America en Meterik in geen geschikte locatie 
is, vanwege diverse redenen, grond niet geschikt, toekomst onzeker, financieel 
onzeker etc. De voorkeur is uiteindelijk locatie sportpark Meterik, om diverse 
redenen. De belangrijkste redenen, grotere kans op levensvatbaarheid want daar 
gaat het uiteindelijk om. Beide partijen hadden  dit kunnen weten dat dit uit het 
onderzoek zou kunnen komen. Nu doen we dus alsof het onderzoek niet deugde. 
We moeten ons focussen op het belangrijkste doel. Toekomstbestendig zijn. 

• Er is altijd iemand die moet toegeven. 

• Er IS onderzoek gedaan. Omdat een van de partijen de keuze niet goed vindt, moet 
er een nieuw onderzoek komen. Zie niet in wat dat voor nieuws oplevert…. 

• Het n 
blijft maar geld kosten wat er niet is.moet n ander weer onder lijden !!!! 

• Ik begrijp niet dat er opnieuw onderzoek gedaan moet worden, in mijn ogen heb je 
het 1e onderzoek dan niet grondig genoeg uitgevoerd. Dit had de 1e keer beter 
moeten gebeuren. 

• Ik ben zelf Americaan. Als ik het chauvinisme terzijde schuif is het beste dat het 
voetbalveld bij RKSV Meterik komt.  
Redenen: 1 het ledenaantal van beide clubs loopt terug en er is in de toekomst 
geen verbetering te verwachten.   
2 Hegelsom komt er over enkele jaren ook bij.  
3 De jeugd voetbalt al met Meterik samen en die willen niet terug naar de oude 
situatie.  
4 Locatie problemen.  
5 Hoge onkosten nieuw veld en afbreken oude velden. Hier valt op af te dingen dat 
Horst wel miljoenen over heeft voor een nieuw zwembad. Dit steekt!!! 
Ik zie als mogelijkheid: 1 veld aanhouden in America voor de senioren en de jeugd 
samen in Meterik. zie punt 3 

• In de inleiding ontbreekt het resultaat van het huidige onderzoek. Wat ontbreekt in 
de huidige onderzoeksvraag. En wie bepaald de nieuwe onderzoeksvraag. Vanuit 
beleid is het niet gewenst een sportpark tussen 2 dorpen in te leggen. Eigenlijk zou 
de gemeenteraad nu opnieuw kaders moeten stellen op basis van deze 
raadsvergadering en moet de wethouder de vraag eerst bij de gemeenteraad 
neerleggen. 

• Kost weer opnieuw geld, . Maar kies n plaats  tussen de twee dorpen in dan zijn 
beide tevreden. 

• Moderniseren van het sportpark in America of Meterik is een betere en 
goedkopere oplossing als het opzetten van een compleet nieuw sportpark. De 
afstanden/kosten vanuit America en/of Meterik zijn klein. 

• Onderzoek na onderzoek. Er zijn steeds weer kosten aan verbonden. 1x goed 
onderzoek doen, of laten doen, en dan daar naar handelen zodat al die 
onderzoekskosten in het uiteindelijke plan gestoken kunnen worden. 

• Onzin dat er weer iets nieuws gebouwd moet worden als er sportparken zijn. 

• Te veel geld gaat naar onderzoeken 

• Waarom zou er nu naar 3 jaar onderzoek bij een nieuw onderzoek iets anders 
uitkomen.Gaat het weer 3 jaar duren? 

• Weer extra kosten en tijdsduur. 
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• Ze zijn al drie jaar onderzoek aan het doen! Ik zou niet weten wat er nu nog 
opnieuw onderzocht moet worden? Wat hebben ze dan in die drie jaar gedaan? 
 

Zeer mee 
oneens 

• Al die onderzoekskosten zijn tegenwoordig duurder dan de realisatie van een 
nieuw complex. 

• Beslissingen nemen en niet steeds weer onderzoeken wat gemeenschapszin geld 
kost!! 

• Er zal iemand water bij de wijn moeten doen. Waarom een nieuw onderzoek? De 
kosten die daarmee gepaard gaan, kunnen bespaard worden. 

• Het kan nooit precies in de midden, het zal dus altijd voor iemand meer pijn doen. 

• Ik mag aannemen dat vorig onderzoek alle feitelijkheden al bekeken heeft en 
afgewogen. Hier zit nu zeer veel EMOTIE EN NON-FEITELIJKHEID in het debat. Door 
daar helemaal weer gehoor aan te geven kom je er niet uit. Andere verenigingen in 
America zijn ook al samen gegaan (Oxalis) en daar hoor je niets over op dit vlak. 
Gewoon doorbijten. 

• Meterik is de geschikte locatie voor het gemeenschappelijke sportpark. Bij een 
bestaand sportpark kunnen makkelijker nieuwe faciliteiten aangelegd worden, het 
ligt erg centraal voor zowel citaverde als afhang (Horst) als Meterik en eventueel 
ooit Hegelsom en er kan een binnensportaccommodatie gerealiseerd worden. Het 
is de ideale plek voor als je aan de toekomst denkt. America ligt wat verder weg 
van alles. Tussen beide dorpen een sportpark bouwen ligt nergens naar en is ook 
veel prijziger. Het is enkel en alleen handig voor America en niet voor Meterik, niet 
voor citaverde, niet voor afhang en niet voor ooit als Hegelsom ook moet fuseren. 

• Van te voren beter overleg met de partijen om ze te overtuigen. Zwakte bod van 
de wethouder . op deze manier geeft hij aan dat de zaak niet goed is voor bereid 
en er ruimte is 

• Verloren tijd, jammer voor voetballers die wel willen samenwerken. 
 

Weet niet • Waarom nu zo'n gedoe om dit sportpark? Een paar jaar geleden is SV Meerlo naar 
een andere gemeente verhuisd zonder veel inspraak. 
Het resultaat is te zien op Bergsbos! 

• Woon niet in de buurt. Onvoldoende kennis van de situatie. 
 

 

  



 
 
 

 
7 

 

2 Stel het gemeenschappelijk sportpark komt op een locatie tussen beide 

dorpen in, welke locatie is volgens jou het meest geschikt? (n=497) 

Locatie (14%): 
• Aan te wijzen door de twee dorpen in overleg. 

• Als het dan toch moet tussen meteriksebaan en naaldhoutweg. 

• Als het maar tussen beide locaties is 

• Als het maar tussen de dorpen in ligt 

• America 

• Americaanseweg 

• Bestaand is toch zeker stuk goedkoper. Of betalen de leden het nieuwe park. Zo niet dan de 
goedkoopste optie. . Voetbal is goed en gezond maar niet ten koste van alles. 

• Citaat Verde 

• Crommentuynstraat 

• De huidige locatie in Meterik ligt toch ook tussen America en Meterik. 

• Dezelfde locatie die voorheen iedereen ( inclusief gemeente ) op het oog had 

• Een plek dichtbij de doorgaande weg tussen Meterik en America 

• Eickenhorsterweg 

• Eickhorsterweg (4x) 

• Eickhorsteweg, maar aan de overkant van de eerder geplande locatie 

• Eickhorstweg 

• Eikenhorsterweg hofweg 

• Ergens in de driehoek Hegelsom-Meterik-America 

• Essenweg (2x) 

• Etckhorsterweg 

• Half weg tussen beide 

• Halverwege voor beide verenigingen bv in de buurt van de Essenweg 

• Hoek Eickhorsterweg - Bergsteeg 

• Hofweg (2x) 

• Hofweg , America-Meterik 

• Hofweg- Schiksedijk 

• Ik neem aan er toch wel een plek halverwege Meterik en America 

• Kannegietweg 

• Ken de situatie niet 

• Locatie moet voor beide partijen aantrekkelijk zijn 

• Meterik (5x) 

• Meterik,kan hegelsom ook gebruik van maken in de toekomst 

• Meterikse baan 

• Meteriksebaan 

• Meteriksebaan is DE locatie 

• Meteriksebaan noord 

• Meteriksebaan of eikhorsterweg 

• Midden tussen beide dorpen in 

• Midden tussen de dorpen, tussen Eickhorsterweg en Hofweg 

• Naast het voetbalveld in Meterik 

• Nabij kannegietweg 

• Nabij kruising Hofweg en Kannegietweg. Wel wegen daar naar toe veiliger maken. 
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• Niet in het laatste open gebied tussen Meterik en America": de Eickhorst.Hoogstens aan de 
Oude Peeldijk of Hofweg. Dit zijn Natte gebieden dus tel je Zegeningen. 

• Nieuwe locatie 

• Op de meterikse baan. 

• Op een veld tussen Meterik en America, bijvoorbeeld op de meteriksebaan 

• Oude peeldijk 

• Oude Peeldijk - Kannegietweg - Dijkerheideweg 

• Reindonk 

• Schikdedijk-kannegietweg 

• Schiksedijk (2x) 

• Schiksedijk / Eickhorsterweg 

• Schiksedijk of crommentuiynstraat 

• Schiksedijk of oude peeldijk 

• Schiksedijk/Essenweg 

• Schiksedijk/verderop Meterik 

• Speulhofsbaan 

• Sportpark De Vonckel 

• Sportpark meterik 

• Ter hoogte van schadijker bossen 

• Tussen America en Meterik in! 

• Tussen Amrica en Meterik 

• Waar beide verenigingen mee akkoord zijn 

 

Er is geen geschikte locatie tussen beide dorpen in (13%) 

 

Geen voorkeur (30%) 

 

Weet niet (43%) 

 

Toelichting 
Locatie: • Centraal tussen de dorpen, gedragen door de verenigingen en vooral veilig voor 

zowel fietsers, voetgangers en auto's 

• Een locatie waar Hegelsom in de toekomst ook bij aan kan sluiten en waar ook 
de sporthal voor o.a. Trivia volleybalclub komt te liggen. 

• Eikenhorsterweg  hofweg 

• Er moet geluisterd worden naar de besturen en leden 

• Ik vind het belachelijk dat America geen gebruik wil maken van huidige voorstel! 
b.v.de voetbalclub van Meerlo voetbalt al jaren in Wanssum,voetbalclub Tienray  
voetbalt ook al jaren niet meer op hun eigen voetbalveld maar op een locatie 
tussen Tienray en Swolgen . 

• Langs eikhorsterweg is veel te laag (word een modderbad) en is overstroom 
gebied. 

• Meterikse baan of aan de Speulofsbaan of Hofweg 
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• Ook geschikt om een sporthal erbij te plaatsen (citaverdeverde) en eventueel 
kan Hegelsom in de toekomt aan sluiten. Qua afstand precies tussen de 3 
dorpen in. 
 

Er is geen 
geschikte 
locatie 
tussen beide 
dorpen in 

• Een voetbalpark incl tennisbaan tussen Meterik en America in, zal in de 
toekomst niet voldoende zijn en daardoor zal de levensvatbaarheid ook niet 
groot zijn. Meterik ligt dicht tegen Horst aan, waarbij de jongeren uit Meterik 
eerder geneigd zijn om naar Horst te gaan omdat er meer sportmogelijkheden 
zijn. 

• Ik zou het toch concentreren in een van beide dorpen. Er tussenin is niks, Dan 
moeten spelers van beide kanten een stuk reizen, vandalisme heeft meer kans 
omdat er geen sociale controle is, Andere verenigingen kunnen er slechter 
gebruik van maken. Geef bv. het dorp wat het verste weg ligt een aantal jaar een 
vergoeding voor het reizen. . 

• Je komt altijd in een buitengebied uit, waarin de veiligheid qua reizen die de 
clubs als reden aandragen ook niet gewaarborgd wordt. 

• Schiksedijk: te nat en overloop beek. Dwarsverbinding tussen Schiksedijk en 
Meterikseweg: ligt voor ieder al redelijk ver weg. ook niet optimaal. Bovendien 
door in dat gebied te gaan bouwen: weer een verdere dichtbouwing van het 
buitengebied. 

• Zie uitleg hierboven. America ligt eenmaal niet centraal en daar moeten ze zelf 
ook rekening mee houden. De oudere generatie zal er erg mee worstelen dat ze 
niet meer in America zelf kunnen voetballen, maar voor de jeugd wordt het 
vanzelfsprekend net zoals ze naar school moeten fietsen, moeten ze ook een 
stukje verder fietsen voor het sporten. 
 

Geen 
voorkeur 

• Hoe kan het, dat er vragen worden gesteld over zo'n specifieke casus in een 
algemeen burgerpanel. Alsof het inwoners van, zeg een, Broekhuizen, tienray of 
Lottum ook maar iets kan schelen waar het sportpark van Meterik komt te 
liggen. 

• Maakt niet uit waar als het maar het gevoel van samen geeft. 

• Moet wel in goed onderling overleg gebeuren en alle mogelijkheden op een rij 
gezet. 
 

Weet niet • Als Horsternaar heb ik geen voorkeur. Dit is iets dat Meterik en America moeten 
afstemmen. 

• Hoe kan deze vraag beantwoord worden terwijl (nieuw) onderzoek nog moet 
plaatsvinden? 

• Ik denk niet dat de gewone burger, ezijn!n al zeker niet iemand van buiten de 
twee dorpen, weet waar en wat de mogelijkheden 

• Sorry, ik ben niet gebieds -- eigen. 

• Volgens mij dient er eerst vastgesteld te worden of het gewenst is een sportpark 
in het buitengebied te situeren met de randvoorwaarden hierbij. De wethouder 
moet niet zelf een voorstel of onderzoeksvraag voorleggen maar wachten op het 
kader van de gemeenteraad. 

• Woon in Sevenum 

• Woon niet in de buurt. Onvoldoende kennis van de situatie. 
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Naast de voetbalverenigingen van America en Meterik was het het plan om de 
binnensportaccommodatie ook op het sportpark van RKSV Meterik te realiseren. 
Verschillende binnensportverenigingen en de beide voetbalclubs zouden dan het 
sportcomplex delen, waaronder dus de parkeerplaats, toiletten en de kantine. Tijdens de 
raadsvergadering pleitte de voorzitter van Volleybal Club Trivia dat hij graag een gezamenlijk 
park ziet, maar mocht het niet verwezenlijkt worden, door welke omstandigheden dan ook, 
dan moet (volgens hem) de binnensportaccommodatie losgekoppeld worden van de 
buitensportaccommodatie. 

 
Op stelling 3 'Binnen- en buitensport moet losgekoppeld worden als een gezamenlijk sportpark niet 

mogelijk is' antwoordt in totaal 42% van de respondenten: "(zeer) mee eens". In totaal antwoordt 

21% van de respondenten: "(zeer) mee oneens". Het middelste antwoord (mediaan) is: "Mee eens". 

Toelichting 
Zeer mee 
eens 

• Gezamenlijk zou wel beter zijn maar binnensporters mogen niet de dupe worden 
van America 

• In mijn beleving altijd loskoppelen zodat er geen beperking ontstaat. Voetbal is 
per definitie altijd een buitensport. 
 

Mee eens • Als een combinatie niet mogelijk is, moet gekeken worden of los wel realiseerbaar 
is 

• Het zou mooi zijn als het kan, maar mocht dit niet gaan dan is het niet 
noodzakelijk 

• Kunt het niet altijd iedereen naar hun zin maken. 
 

Neutraal • Als alle andere verenigingen wel met elkaar willen delen, lijkt me dat een goede 
zaak. 
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• Als er een gunstige ligging gevonden kan worden dan zou een en ander goed 
samen gekoppeld kunnen worden. makkelijker in onderhoud voor iedereen. 
iedereen kan iedereen mee helpen met het in orde houden van de terreinen en 
klussen aan de gebouwen 

• Bekijk samen wat het beste is. 

• Een sportcomplex voor zowel binnen- als buitensporten tussen de twee dorpen in 
heeft veel te bieden voor beide dorpen. 

• Het een kan wel zonder het andere, maar samen is beter.  
De voorzieningen zijn er al dus waarom alles dubbel bouwen? 

• Valt niet op voorhand te zeggen. Er zou natuurlijk wel eens gekeken kunnen 
worden of America, Meterik en Hegelsom niet ergens bijv. bij café 't Kruuspunt (of 
toch sportaccommodatie Meterik) een sportcomplex met binnensport 
accommodatie kan komen. 

• Vraag is onduidelijk. Als er geen gezamenlijk park komt: wat zou het dan inhouden 
dat binnen- en buitensport gekoppeld worden? 
 

Mee 
oneens 

• Alle dorpen met zowel binnen- als buitensport. Graag lange termijnplanning. 

• Als je het samen koppelt kan er ook het hele jaar van de accommodatie gebruik 
gemaakt worden. Ook makkelijker om iemand aan te stellen voor de horeca te 
runnen. Of omdat aan de gebruikers uit te besteden. 

• Beter één compleet, modern sportcomplex dan 2 accommodaties  
dit zal zeker duurder uitvallen 

• De combinatie binnen en buiten maakt m sterk jammer als dit losgelaten wordt. 
Maar desnooda moet het ene dorp de hal krijgen en het andere dorp de velden. 
Maar omdat ook Hegelsom betrokken is is de vraag welk dorp krijgt dan 'niets' of 
kan op andere manier gecompenseerd worden 

• Het is nodig (sport) activiteiten zoveel mogelijk te concentreren. Iedereen moet 
dan maar wat water bij de wijn doen 

• Ik denk dat het juist mooi is als je alle sporten, zowel binnen- als buitensporten, 
geconcentreerd hebt en dat je gebruik kunt maken van alle faciliteiten. Denk aan 
een grote gezellige kantine/horeca. Er moet wel voldoende ruimte zijn, ook in tijd, 
zodat je elkaar niet in de weg loopt. 

• Verenigingen moeten ook optimaal gebruik kunnen maken van een binnenlocatie 

• Wordt allemaal veel te duur. Helaas zullen ook de kerkdorpen in moeten zien, dat 
niet alle voorzieningen gen meer mogelijk zijn. 

• Zet alles op een plaats. Dan heb je maar 1 parkeergelegenheid nodig, 1 kantine, 
overall minder kosten. 

• Zie bovenstaand. 
 

Zeer mee 
oneens 

• Er kan nu iets moois gerealiseerd worden. Gewoon doen. 

• Gezamenlijk is beter. Denk aan beheer en meerdere sporten bij elkaar zeker 
goedkoper en goede koppeling. 

• Hoe meer verenigingen bij elkaar. Hoe groter de levensvatbaarheid, 
Toekomstbestendig. Verder kans op meer vrijwilligers en sponsors. Ook hier geldt 
weer belangrijkste doel toekomstbestendig zijn. Samensterk 

• Nu effe doorbijten en goed aanpakken, anders zijn er straks 2 accomodaties en 
dan weer dat ze verlies draaien 

• Om kosten te besparen is het beter on iets samen te doen. 

• Sportcentra concentreren 
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• Toekomstgericht zou het natuurlijk zeer ideaal zijn als binnen- en buitensport 
worden samengevoegd als een gezamenlijk sportpark. Dit zou het streven moeten 
zijn en als het niet mogelijk is, doorgaan tot het mogelijk is. 

• Vind het onzin dat er tussen beide dorpen in geen locatie voorhanden zou kunnen 
zijn. Binnen en buitensport hier combineren, zal op termijn ook minder kosten 
met zich meebrengen. Financien zijn te behalen door onzinnige verplaatsing van 
het zwembad naar Afslag10! 
 

Geen 
mening 

• Samenwerking en het realiseren van een gezamenlijke accommodatie dient vanuit 
de verenigingen, tot stand de komen. 

• Wat een stomme vraag. Als het niet mogelijk is?! Dan doe je maar niets... 

• Weet niet of dit financiële haalbaar is 
 

Weet niet • Hier kan ik niets over zeggen als er niet uitgelegd wordt waarom ze binnen en 
buiten wille loskoppelen. Dit moet beter uitgelegd worden 
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2. Onderzoeksverantwoording 

Onderzoek : TipHorstaandeMaas 
Mediapartner : Hallo Horst aan de Maas 
Onderwerpen : Gemeenschappelijk sportpark America en Meterik 
Enquêteperiode : 02 december 2019 tot 08 december 2019 
Aantal respondenten : 502 
Foutmarge : 4,3% (bij een betrouwbaarheidsniveau van 95%) 
Aantal vragen : 8 
Rapportagedatum : 9 december 2019 

 

Toelichting: 

De foutmarge geeft de precisie van een gemeten percentage aan. Hoe kleiner de foutmarge, hoe 

preciezer het gemeten resultaat. In dit onderzoek is de foutmarge maximaal ±4,3%. 

Het betrouwbaarheidsniveau geeft de verwachte kans aan, dat bij herhaling van de meting onder 

gelijke omstandigheden, een zelfde resultaat wordt verkregen. 

Methodiek 

o De vragenlijst is opgesteld in overleg met Hallo Horst aan de Maas. 

o Op 2 december is de enquête met een begeleidend schrijven naar de leden van het Tip-

burgerpanel gestuurd. 

o Alle respondenten vullen de vragenlijst anoniem in. 

Leeswijzer 

De toelichtingen in deze rapportage zijn de letterlijke antwoorden van de respondenten. 

Hier kunnen spelfouten of andere taalfouten in voorkomen. 
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3. TipHorstaandeMaas 

Mensen hebben vaak hun mening klaar. Ze zijn voor of tegen een nieuw idee dat opborrelt in de 

samenleving.  

Onderzoeksbureau Toponderzoek wil de betrokkenheid van de inwoners van Horst aan de Maas 

vergroten. Via het panel TipHorstaandeMaas kunnen alle inwoners in de gemeente Horst aan de 

Maas hun mening kenbaar maken over onderwerpen die leven in hun samenleving. Ze geven raad, 

tips, om een gemeenschappelijk vraagstuk aan te pakken. 

Aan de hand van deze marktinformatie (marktonderzoek) kunnen onder andere ondernemers, 

belangenverenigingen, politici en ambtenaren onderbouwd keuzes maken. Kijk hier voor de 

mogelijkheden. 

Op tiphorstaandemaas.nl kan iedereen een aanmeldingsformulier invullen. Van tijd tot tijd worden 

deelnemers gevraagd naar hun mening over actuele onderwerpen.  

De deelnemers zijn en blijven anoniem en kunnen per onderzoek zelf beslissen of meedoen. Ze zijn 

niets verplicht. Het invullen van een enquête duurt slechts enkele minuten en de onderwerpen zijn 

sterk afhankelijk van de actualiteit.  

TipHorstaandeMaas is een gemeenschapspanel, 

opgezet vanuit de gemeenschap. Heeft u 

marktonderzoekvragen  of andere vragen over 

burgerraadplegingen, dan kunt u deze altijd 

stellen aan enquete@toponderzoek.com. Het is 

ook mogelijk om zelf onderwerpen aan te dragen 

voor de lokale peilingen.  

Lees hier meer over de TIP-methodiek. 

TipHorstaandeMaas maakt het gemakkelijk om zonder veel moeite je zegje te doen! En om snel 

marktinformatie op te halen over Horst aan de Maas en omgeving. 

Zie eerdere onderzoeksresultaten, waaronder ‘Vaccineren, ‘Social Media’ en ‘Orgaandonatie’. 

 

 

  

https://www.tiphorstaandemaas.nl/marktonderzoek
https://www.tiphorstaandemaas.nl/marktonderzoek
http://tiphorstaandemaas.nl/
https://enquete.toponderzoek.com/aanmelden/tiphorstaandemaas-nl-1
mailto:enquete@toponderzoek.com
https://toponderzoek.nl/wp-content/uploads/2017/12/Infographic-Toponderzoek-1.pdf
http://tiphorstaandemaas.nl/onderzoeksresultaten-tip/tiphorstaandemaasnl--onderzoekresultaten-20182019/s/689
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3. Toponderzoek 

 
Toponderzoek is een Horsters no-nonsense bedrijf, dat sterk is in het raadplegen van meningen. In 
een mondige wereld waarin men direct resultaat wil zien, is het raadplegen van meningen / 
ervaringen / beleving van belang om te overleven. 
 
Onze professionele en flexibele medewerkers hebben interesse voor uw onderzoeksvraag om de 
beleving en inzichten vanuit de maatschappij regulier zichtbaar te maken. Door een transparant 
inzicht in hetgeen leeft en speelt onder burgers / bestuurders / politici, levert dit beter beleid en 
meer draagvlak op. Tips worden aangeleverd. Tevens toetst u of ingezette acties resultaat hebben. 
 
Toponderzoek faciliteert dit proces als onafhankelijk onderzoeksbureau TIPTOP voor u. Het 
onderzoeksbureau heeft de beschikking over eigen TIP-burgerpanels (landelijk > 60 burgerpanels) en 
het overheidspanel Overheid in Nederland. 
 
Blijf op de hoogte via de Topletter. 
 
 

Toponderzoek 
Expeditiestraat 12  
5961 PX Horst 
 
www.Toponderzoek.com 
enquete@toponderzoek.com 
085-4860103 
 
 

Toponderzoek is lid van MOA. 

 

https://toponderzoek.nl/topletter/
http://www.toponderzoek.com/

